

Headline	Lahir usahawan tani berkaliber		
MediaTitle	Sinar Harian (Selatan)		
Date	07 Apr 2019	Color	Full Color
Section	News	Circulation	20,000
Page No	22	Readership	60,000
Language	Malay	ArticleSize	374 cm <sup>2</sup>
Journalist	MASTURAH SURADI	AdValue	RM 3,790
Frequency	Daily	PR Value	RM 11,371



# Lahir usahawan tani berkaliber

**Kerjasama MOA, KPM diterjemah melalui penubuhan MyAgrosis**

MASTURAH SURADI

MERSING

Usaha melahirkan agropreneur muda yang berdaya saing dan berkaliber dalam kalangan siswazah diterjemah melalui kerjasama antara Kementerian Pertanian & Industri Asas Tani (MOA) dengan Kementerian Pendidikan (KPM) melalui penubuhan kelab MyAgrosis di Politeknik Mersing.

Ketua Pengarah Lembaga Pemasaran Pertanian Persekutuan (FAMA), Da-

tuk Ahmad Ishak berkata, program MyAgrosis dilaksanakan di 112 institusi pengajian dengan keahlian terkini 45,650 ahli.

Menurutnya, daripada jumlah itu, 22,771 ahli kelab MyAgrosis di bawah seliaan FAMA serta 7,881 ahli kelab MyAgrosis dari politeknik.

"Kelab MyAgrosis dapat sambutan baik dengan penglibatan 2,020 ahli di lima institusi pengajian sehingga Mac 2019," katanya ketika merasmikan Karnival Mersing Best Buy Mersing 2019 dan melancarkan Kelab MyAgrosis di Politeknik Mersing, di sini.

Hadir sama, Pengarah Politeknik Mersing, Hassan Siraj, Timbalan Pengarah

(Operasi) Memangku Kerja Pengarah FAMA Johor, Shahrizan Sudirman.

Pada majlis sama turut diadakan penyerahan cer-



Ahmad (empat, kanan) ketika hadir merasmikan Karnival Mersing Best Buy Mersing 2019 dan melancarkan kelab MyAgrosis di Politeknik Mersing.

tificate of collaboration (COC) di antara Politeknik Mersing dan FAMA serta penyerahan bantuan projek Penternakan Lebah Madu (PolyBee) dan projek PolyCafe MyKopie berserta kanopi kelab MyAgrosis kepada Politeknik Mer-

sing.

Sementara itu, Pengarah program, Azielina Mohd berkata, karnival Mersing Best Buy 2019 platform untuk pembangunan keusahawanan pelajar politeknik bersama komuniti.

"Pelajar berpeluang menimba pengalaman berniaga bersama komuniti dengan pihak perusahaan kecil dan sederhana (PKS) dan FAMA.

"Selain itu, program juga merupakan lonjakan untuk membina minat ke-

## MyAgrosis

- Dilaksana di 112 institusi
- Jumlah ahli seramai 45,650 orang
- Daripada jumlah itu, 22,771 ahli bawah seliaan FAMA, 7,881 ahli dari politeknik

usahawanan dalam diri pelajar dengan sokongan dan bantuan dari FAMA seperti Kategori Agro Ladang MyAgrosis Polybee dan Agro Niaga mykopie.

Sementara itu Hassan berkata, Politeknik Mersing banyak terlibat aktiviti keusahawanan melibatkan pelajar dan juga pensyarah.

"Mereka mendukung usaha melahirkan graduan berdaya saing dalam bidang keusahawanan serta bidang teknikal lain," katanya.